
   
 

 

 
Protokół nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 28 października 2024 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.53 

 
Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 9 
Obecnych – 9 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 23 września 2024 
roku. 
3. Raport końcowy podsumowujący pomiary zanieczyszczeń powietrza w Płocku w latach 
2019-2023 realizowanych na podstawie umów zawartych z konsorcjum DACSystem  
Sp. z o.o. i Fundacji ARMAG. 
4. Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
zasobem Gminy-Miasto Płock w latach 2020-2024. 
5. Sprawozdanie z realizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta Płocka do 2030 roku.   
6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 
nr 140),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 141), 
3) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi (druk nr 135), 

4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk nr 136), 
5) zmiany uchwały nr 74/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 27 czerwca 2024 roku  

w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia 
do grudnia 2024 roku (druk nr 123), 

6) wyboru trzech przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Działalności 
Pożytku Publicznego (druk nr 124), 

7) zmiany w składzie osobowym doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady Miasta 
Płocka (druk nr 125), 

8) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Płockiej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 126), 

9) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych  
i wspomaganych (druk nr 127), 
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10) wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowych stanowiących 
własność Gminy-Miasto Płock, położonych w Płocku przy ul. Żyznej (obr. 1)  
(druk nr 129), 

11) wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy-Miasto 
Płock, zlokalizowanych w Płocku przy ul. Dobrzykowskiej (obr. 12) (druk nr 130), 

12) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 
zlokalizowanej w Płocku przy ul. Kolejowej obr. 12 (druk nr 131), 

13) ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 520431W (druk nr 132),  
14) zamiany nieruchomości niezabudowanej położonej w Płocku przy ul. Szpitalnej, 

oznaczonej jako działka nr 565, stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock na 
nieruchomość zabudowaną położoną w Płocku przy pl. Stary Rynek 22, oznaczona 
jako działka nr 684, stanowiącą własność prywatną (druk nr 134). 

7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 
Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa serdecznie na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam Państwa radnych. Witam przedstawicieli 
merytorycznych komórek. Witam tutaj Pana prezesa Inwestycji Miejskich. Witam 
przedstawiciela Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Witam Pana sekretarza. Zanim 
przejdziemy do omawiania punktów dzisiejszych obrad bardzo proszę o sprawdzenie swojej 
listy obecności poprzez kliknięcie na odpowiedni przycisk. Czy jakiś problem, Panie 
przewodniczący, techniczny?  
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „[głos z sali 
niezrozumiały].” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze. Ale jesteśmy wszyscy obecni. Dziewięć osób, czyli pełen skład komisji. Czyli już 
wszystko w porządku. Dziękuję bardzo.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej stwierdziła 
kworum. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Kolejny punkt jest to przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji… Przepraszam bardzo. 
Właśnie zanim przejdziemy jeszcze do omawiania to musimy przyjąć porządek posiedzenia.  
I kto z Państwa radnych jest za przyjęciem takiego porządku? Bardzo proszę.” 
 
Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
 
 
 



3 
 

Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 23 września 
2024 roku. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I kto z Państwa radnych jest za przyjęciem w takiej formie, w takiej treści protokołu? Bardzo 
proszę.” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 4/2024 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuje bardzo. Witam serdecznie Pana prezydenta Pana Artura Zielińskiego, który dołączył 
do naszych obrad. Dzień dobry. Kolejny punkt naszego posiedzenia.” 
 
Ad pkt. 3 
Raport końcowy podsumowujący pomiary zanieczyszczeń powietrza w Płocku  
w latach 2019-2023 realizowanych na podstawie umów zawartych z konsorcjum 
DACSystem Sp. z o.o. i Fundacji ARMAG. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego materiału? Bardzo proszę. Bardzo proszę, Panie 
przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Na początku 
takie formalne pytanie. Prosiłbym o przypomnienie jaka umowa łączy nas z ARMAG-iem,  
z konsorcjum ARMAG – DACSystem. Ilu to była letnia umowa i czy to już jest ostatnia i jakie 
koszty dla miasta ta umowa generuje bądź te umowy generowały?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę, Pani dyrektor, o udzielenie odpowiedzi.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Dzień dobry Pani Przewodnicząca. Dzień dobry Państwu. Panie radny jest to 
ostatnia umowa jeżeli chodzi o konsorcjum. Nie podam Panu kwoty, bo po prostu nie 
pamiętam. Kończymy… Skończyliśmy umowę w 2023 roku w grudniu. Raport obejmuje okres 
pięcioletni. Wszelkiego rodzaju pytania będziecie mogli Państwo zadać autorom tego raportu 
na sesji, chyba że są jakieś pytania to z wielką chęcią i z przyjemnością przekażę.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy to była 
jedna umowa pięcioletnia czy to było kilka umów?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Ostatnia umowa to była umowa dwuletnia na 2022 i 2023. Corocznie te umowy 
przedłużaliśmy.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czyli 
najpierw była trzyletnia, a później dwuletnia?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Znaczy, nie. Była rok, rok, rok i dwa lata.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I rozumiem, 
że to jest ostatnia?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Tak, z fundacją ARMAG tak.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I jeszcze 
oczywiście jakieś tam pytania do autorów sobie zachowam na sesję, natomiast…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Dobrze.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… zapewne 
Pani dyrektor mi odpowie na pytania dotyczące dzisiaj funkcjonujących mierników, którymi 
się posługujemy, mierników wskaźnikowych. Czym różnią się te mierniki w zależności od 
tego…? Widzę, że różne z nich różne parametry mierzą. To jest jedyna różnica między nimi 
czy też może jeszcze jakaś dokładność…?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Nie. To jest jedyna różnica między nimi. Mamy… W tym roku rozbudowujemy 
ten system. Właśnie na początku listopada przyjeżdża firma, która już… Jak gdyby ten 
system na terenie miasta Płocka funkcjonuje, rozbudowujemy go o dwa wiatromierze z uwagi 
na to, że nie mamy już stacji i nie mamy monitoringu jeżeli chodzi o meteorologię. Dlatego 
będziemy stawiali dwa wiatromierze, żeby te pomiary były bardziej jak gdyby… znaczy, żeby 
była lepsza możliwość sprawdzenia z których kierunków ten wiatr wieje i jak ta emisja się 
zachowuje.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jeszcze 
pytanie: czy te mierniki, które jako pierwsze powstały, które mierzą tak naprawdę tylko pyły 
planujecie Państwo rozbudować również o te pozostałe parametry?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Znaczy, one są jako pierwsze, tak mierzą pyły, ale od jakiegoś czasu mamy już 
kilka mierników troszeczkę bogatszych. Tutaj chodzi o te rondo Powsino przy Długiej. 
Mamy…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To są te 
najnowsze.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „To są te najnowsze, ale te mierniki, które są też jak gdyby od samego początku 
one też są cały czas kalibrowane i wymieniane są te części w środku. Tak, że… Ale tak, te na 
początku mierzyły tylko pył PM 10 i PM 2,5.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I jeszcze 
ostatnie pytanie: czy co do szczegółowości, dokładności pomiarów nie macie Państwo 
zastrzeżeń?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Nie, na tą chwilę nie. Są kalibrowane przy stacjach pomiarowych [głos 
niezrozumiały] i jak gdyby wyniki tych pomiarów… Zresztą myślę, że za rok będziemy też taki 
przedstawiać raport z wyników, z pomiarów tych wyników.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 
bardzo.” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Czy Państwo radni macie jeszcze jakieś pytania? Nie ma, ale jest z nami 
mieszkaniec. Bardzo proszę.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Więc jako mieszkaniec mam 
takie pytania. Ponieważ nie pamięta Pani kosztu to jak bym zapytał: to jest kilka tysięcy, 
kilkanaście, kilkadziesiąt czy raczej kilkaset? Ten poziom.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Znaczy, kilkaset, chyba w granicach 500 tysięcy było, ale mówię głowy sobie 
ściąć nie dam, nie chciałabym wprowadzać w błąd.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Pani za ładną głowę…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Nie spodziewałam się takiego pytania.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… nie będziemy ścinać. Chodzi 
mi o to – wie Pani – czy to jest…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Ale Pan przewodniczącemu oczywiście przygotuję.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… kilka tysięcy czy kilkaset 
tysięcy. Dobrze. Drugie pytanie: co z tego ostatniego opracowania w szczególności wynika 
albo jaka jest jego wartość dodana?” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Konkluzja?” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie, jaka jest jego wartość 
dodana. Po prostu co myśmy zyskali na tym.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Mamy jak gdyby raport z pięcioletniego pomiaru jakości powietrza na terenie 
miasta Płocka. Myślę, że autorzy tego raportu przedstawią wnikliwie i odpowiedzą na 
wszystkie pytania na sesji, nie chciałabym ich wyręczać, a poza tym są większymi znawcami 
niż ja tego tematu i wskażą nam jak na przestrzeni pięciu lat zachowywało się powietrze na 
terenie naszego miasta, czy ta stacja jak gdyby miała takie działanie prewencyjne, że jest  
i troszeczkę jednak z tego południowego kierunku inne są substancje jakieś, czy mniej tych 
substancji, czy może rzadziej są wypuszczane. Może pozwólmy autorom raportu 
wypowiedzieć się na ten temat.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ja Pani dziękuję, ale ja będę 
kontynuował wypowiedź.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Tak, czyli ja już jestem wolna?” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Już nie mam pytań.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Dziękuję bardzo.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Więc ja…” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuje bardzo…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… ja z tego raportu… Pani 
radna, ja nie muszę mieć pytań, ale ja mam coś do powiedzenia, więc…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale proszę Pana ja Panu wcale nie bronię wypowiedzi…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „To dobrze, dobrze. To całe 
szczęście…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… i proszę nie nerwowo, tylko spokojnie.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… nie, to całe szczęście – żeby 
było jasne, wie Pani – że…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale dla mnie jest wszystko jasne, proszę Pana.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… że mieszkańcy nie tylko 
zadają pytania, ale jeszcze mogą wygłosić…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze i będzie Pan mógł za chwileczkę…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie, a dlaczego…?!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… wypowiedzieć się na ten temat.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „W tym punkcie teraz chcę, bo 
za chwilę…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale przecież ja Panu nie zabraniam wypowiadać się w tym punkcie.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Więc – wie Pani – jak ja 
mówię – to proszę poczekać aż skończę…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… ja ogłoszę kiedy skończę!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tylko, że ja prowadzę to posiedzenie…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ale ja ogłoszę kiedy skończę!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… i proszę się nie zapominać, że ja prowadzę posiedzenie i ja Pana upominam, żeby Pan był 
grzeczny i nie nerwowy.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Pani…!” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Bardzo proszę o głos.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie będę niegrzeczny, ale nie 
będę ugrzeczniony!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę, ma Pan teraz czas. Bardzo proszę.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Więc tak: podejrzewam… Albo 
nie, podejrzenia to sobie zachowam na koniec. Ja przeczytałem raport poprzedni,  
z poprzedniego roku i z tego roku. Nie stwierdzam jakościowej żadnej różnicy. Twierdzę, że 
jest to kupa ciężkiej niepotrzebnej roboty za ciężkie pieniądze! Z tego raportu dowiedzieliśmy 
się – ja Państwu powiem, to można przeczytać na półtorej strony na końcu – że w Płocku 
szkodzi jak wiatr wieje od strony Orlenu! I to jest jedyna konkluzja, ale po to… ja to wiem 
bez wydawania tych strasznych pieniędzy i przypuszczam, że każdy średnio rozgarnięty 
człowiek też to wie! Ponieważ tak też oceniłem ubiegłoroczny raport, ja napisałem w tej 
sprawie i do Pana prezydenta, i do zastępcy, i do ówczesnego dyrektora tego wydziału, ale 
także do tej firmy, która doi miasto za nic! Więc ja pozwolę sobie teraz, ponieważ jest… 
zapanowała moda, że na komisjach wygłasza się laudacje… Pani radna tutaj widzę nie 
korzysta z tej okazji, a mogłaby, więc ja ją wyręczę. Ja wygłoszę laudację do głupoty! Do 
głupoty radnych i tych, którzy decydują o takim wydawaniu pieniędzy! To jest…”  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Panie Stefański, bardzo proszę nie ubliżać…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Komu?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… nikomu…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Wie Pani, autorom głupoty nie 
można ubliżyć jak są głupi i tak dalej!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę o zachowanie spokoju i odpowiednie wypowiedzi.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Pani, więc ja jeszcze 
żeby – wie Pani – utrzymać się, utrzymać się, wie Pani, w tonie – wie Pani – to ja się Pani 
zapytam, Pani przewodniczącej: czy Pani czytała ten raport?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Oczywiście, że czytałam.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Pani, po oczach widać, 
że Pani łże! Proszę Pani, Pani nie czytała! Pani nie ma świadomości…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Powiem tak: jest Pan dobrym znawcą, jeszcze Pan powie może co robię popołudniami,  
w domu co robię rano…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ale nie, wie Pani…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… i Pan będzie wszystko wiedział po moich oczach.” 
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Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „... tęsknota… tęsknota za 
wiedzą…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Proszę Pana, ja już kończę…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „... to z Pani oczu bije na 
kilometr…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… Pana wypowiedź…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „To tak bez obrażania.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… Dziękuję bardzo.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Dobrze, Panie Pawle, może nie tak bardzo odważnie. Może by mnie wsparł  
w odpowiedzi Pan przewodniczący. Nie można powiedzieć, że firma nas naciągała na jakieś 
wydawanie pieniędzy. To była nasza decyzja, między innymi Państwa radnych i mieszkańców 
miasta z uwagi na to, że czuli odory i my wychodząc naprzeciw prośbom i mieszkańców,  
i radnych miasta znaleźliśmy firmę, która ma stacje z badaniem referencyjnym, tak że takim 
jakie mają stacje GIOŚ i nie uważam, żeby te pieniądze były źle wydane. Wręcz przeciwnie. 
Może się Pan z tym zgadzać albo nie. Wyniki są takie a nie inne. Myślę, że Pani dyrektor 
ARMAG-u Pani Michalina Bielawska jak będzie tutaj na sesji będzie odpowiadała na wszystkie 
pytania…”  
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Pani…!” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „… Myślę, że Pana przewodniczącego…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… ta Pani będzie bronić 
swoich, wie Pani…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Ale ona nie ma czego bronić, Panie Pawle…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… [głos niezrozumiały] 
pieniędzy, a myśmy się z tego nic nie dowiedzieli i z tego żadnej korzyści, żadnej wartości 
dodatkowej dla miasta nie ma!” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Ale nie wiem czego Pan, Panie Pawle, się z tego dowiedzieć, bo to jest raport  
z pomiarów…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie, proszę Pani…!” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „… są pomiary, są analizowane…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie, wszystko…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „… podsumowanie.” 
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Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… co trzeba się dowiedzieć 
było już napisane rok temu, a laudacja to jest do głupoty radnych również, że uchwalili…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Ale uzgodniliśmy, że żeby było podsumowanie pomiarów to powinien być 
pięcioletni…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ale przez pięć lat nie było 
podsumowania?! Mogę Pani przeczytać co…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „I tak jak uzgodniliśmy…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… tutaj jest w zeszłym roku 
napisane!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę Panie przewodniczący…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Nie, dziękuję, ja też wiem co było napisane w raporcie rok temu. Ja czytałam.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „No to wie Pani, ale radni nie 
czytali. Tutaj, wie Pani…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Panie przewodniczący…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… nikt nie czyta, tylko 
przewodniczący i ja.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Pani 
dyrektor, ja mam prośbę mimo wszystko, bo zaczęliśmy od pytania o konkrety, tych 
konkretów zabrakło, czyli ile nas to kosztuje. Prosiłbym jutro na komisję…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Dobrze.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… o taką 
informację, która z poszczególnych umów…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Dobrze.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… ile nas 
kosztowała…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Wszystkie umowy przekażę jaki był koszt. Oczywiście.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Moje takie 
krótkie podsumowanie tego materiału – oczywiście czytałem wszystkie poprzednie – ten jest 
najbardziej skromny i najmniej wnoszący, ale zasadniczo, mówiąc szczerze, po tych 
poprzednich chociaż nie wierzymy w cuda, że w naszym powietrzu coś innego może się 
zadziać gwałtownego.” 
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Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „My też tego oczekiwaliśmy od firmy, chcielibyśmy żeby to było raczej krótko, 
zwięźle i na temat bez żadnych elaboratów, bo to chodziło o podsumowanie badań 
pięcioletnich, czyli mamy pięć lat badań, podsumowanie, konkluzja i to wszystko.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poprosiłbym 
jutro na komisję inwestycji o dane finansowe.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Gdybyście mnie Państwo 
zapytali to ja bym znacznie taniej zrobił!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Poddaję materiał pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za 
pozytywną opinią przedstawionego materiału? Poproszę o podsumowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 4 
Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
zasobem Gminy-Miasto Płock w latach 2020-2024. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Był tutaj zamieszczony… Mamy zamieszczony materiał, z którym można było się zapoznać. 
Czy Państwo radni macie pytania do tego materiału, bardzo proszę? Bardzo proszę, Panie 
przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Będę 
podawał numery stron i pytania, które mam na poszczególnych stronach. Na stronie 3 mamy 
wzmiankę dotyczącą rozbiórki budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ulicy Kwiatka 24 
zarządzeniem Pana prezydenta z października zeszłego roku. Mam pytanie: czy chodzi  
o rozbiórkę budynku frontowego również? I jeżeli tak, to co planujemy jako miasto po 
dokonaniu rozbiórki tego budynku frontowego jeżeli o frontowy chodzi? Teraz na stronie 7 
mamy wyszczególnionych kilka nieruchomości, ja je teraz przeczytam: trwają 
wykwaterowania z ośmiu budynków na osiedlu Bukowa, czterech budynków na 
Wyszogrodzkiej 34 oraz budynków przy Kazimierza Wielkiego 12 i 14, Nowowiejskiego 11, 
Słonecznej 64, Słonecznej 68, Górnej 56A, w których również należy wymienić źródło 
ogrzewania. Pytanie co dalej z tymi budynkami, czy będą one rozebrane czy też jakieś inne 
pomysły jako miasto mamy? Kolejne pytanie dotyczy strony numer 10. Już chyba któryś raz 
w takim materiale pojawia nam się tabelka dotycząca zestawienia czasu oczekiwania na 
wynajęcie mieszkania, tylko brakuje nam jednostki czasowej. Czy tu chodzi o lata w tej 
tabelce czy o miesiące czy o dekady? Tego brakuje. Domyślam się, że lata, ale nie mamy 
tego zaznaczonego. I ostatnie pytanie dotyczące strony 20-21, które – mówiąc szczerze – 
rodzi moje wątpliwości czy na pewno autorzy tego dokumentu przeczytali ten dokument. 
Czym różni się tabela numer 18 od tabeli numer 20? Dziękuję.” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Panie dyrektorze jeśli mógłby Pan udzielić odpowiedzi, 
proszę do mównicy. Zapraszam. Dziękuję.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Pani Przewodnicząca! Panie Przewodniczący! Nie wiem czy tu wszystko wyłapałem, jak coś 
to proszę mnie… proszę mnie skorygować, bo chyba jedno pytanie mi umknęło. Kwiatka 24, 
budynek: tak, mówimy o rozbiórce również budynku frontowego. Tak to jest taka…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To przy 
okazji: czy to jest zabytek czy nie?”  
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Nie.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czyli nie 
będziemy musieli go odbudowywać, tak?” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Tak.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Super.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„I drugie pytanie to chyba mi uciekło, bo Pan pytał o Górną… tylko nie wiem o którą…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Strona 7. 
Tam mamy kilka nieruchomości wymienionych, które są w trakcie wykwaterowania, właściwie 
to pewnie były w trakcie wykwaterowania. I pytanie co dalej z tymi obiektami? To po kolei 
jeszcze raz… 7. strona mniej więcej jedna trzecia wysokości.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Znaczy, one wszystkie… Kazimierza tam…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „12-14 
Kazimierza Wielkiego.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„12-14 i Nowowiejskiego 11, bo to jest tak naprawdę jeden kompleks, jeszcze tam dochodzi 
16 – to jest do przebudowy, czyli prawdopodobnie zburzenia, zburzenia – odbudowy – może 
tak.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy to jest 
coś co MZGM już dostał albo Inwestycje Miejskie? Dobrze ja pamiętam?” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Jest tam wydane oświadczenie na prawo dysponowania na cele projektowe i budowlane 
MZGM-owi.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali] : „Ale jeszcze de facto 
nie dostał.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Ale jeszcze… Tak, ale jakby jeszcze formalnie jest to naszą własnością cały czas.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobra, 
gdzieś pamiętam, że ta informacja się w przestrzeni publicznej pojawiała. Bukowa – OK, to 
już też wiem chyba jaka jest przestrzeń.”  
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Tak, Słoneczne… To są… To jest ten kompleks, który też jest…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  
„A Wyszogrodzka 34?” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Wyszogrodzka 34 to jest… będzie to rozbierane. To są budynki, które się do niczego nie 
nadają. 34 to jest akurat frontowy, a…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Mamy 
pomysł…” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„… reszta jest w głębi.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… czy na 
miejsce tego budynku będziemy chcieli nowy budynek postawić?” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Panie przewodniczący, tutaj…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Na razie 
jeszcze nie mamy takich planów.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali] : „W tym miejscu nie 
będziemy stawiać budynku.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I jeszcze 
Górna 56A.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Powiem szczerze, Górnej 56A w tej chwili…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To jest chyba 
przy Wodociągach.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Tak, tak, tak. Ale powiem szczerze nie pamiętam jakie tam jest przeznaczenie, jakie tam jest 
przeznaczenie… Inaczej. Jeżeli dobrze pamiętam to nie jest do zmiany źródła ogrzewania.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To jeszcze 
strona 10 i 20-21.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„10, a na 10 mieliśmy…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tabelka gdzie 
brakuje nam lat.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Tak, to jest oczywiście w latach.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Prosiłbym  
o dopisanie.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Nie ma problemu, poprawimy. Natomiast ta tabelka – powiem szczerze – prawdopodobnie 
doszło tutaj do jakiegoś brzydkiego chochlika, który nam zduplikował tabelki. Winni 
oczywiście zostaną ukarani.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, ja 
bym wolałbym, żeby za rok po prostu tego nie było.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Nie, nie, za rok… Panie przewodniczący, za rok już na pewno tego nie będzie, bo my 
kończymy ten program na lata 2023-2024 i od przyszłego roku zaczynamy…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To będzie  
5-9.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„W listopadzie będzie nowy program, więc nie wiem czy w ogóle ta tabelka się jakby 
uchowa.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Natomiast 
ponieważ przyjmujemy to jako rada miasta jako autopoprawkę odpowiednią Państwo 
zróbcie.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Tak, tak, oczywiście.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Panie dyrektorze, w sprawie 
winnych: oni są tam podpisani ci winni.” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Tak, tak, tak.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Jest Pan tam podpisany?” 
 
Pan Wojciech Petecki Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedział: 
„Nie wiem, przyjrzymy się temu.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Panie dyrektorze, myślę, że zamiast karać lepiej porozmawiać i to lepsze efekty 
będą. Dziękuję bardzo. Poddajemy ten materiał pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest 
za pozytywną opinią przygotowanego materiału, bardzo proszę?” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Kolejny punkt.” 
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Ad pkt. 5 
Sprawozdanie z realizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta Płocka  
do 2030 roku.   
 
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego materiału? Bardzo proszę o zgłoszenia. Najpierw 
pytam Państwa radnych. Jeśli nie ma to tu proszę Pan mieszkaniec się zgłosił. Bardzo 
proszę.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Więc Pan mieszkaniec nie ma 
pytań, Pan mieszkaniec ma opinię. Po przeczytaniu tego raportu to doszedł do wniosku, że 
jest to jednak mocno niezrównoważony niedorozwój…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„No i znów Pan ubliża osobom, które przygotowywały ten materiał.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie! Proszę Pani…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ja wiem, że Pan ma soczyste wypowiedzi, ale bardzo proszę…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Pani, półgłówkom nie 
można ubliżyć!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… o kulturalne zachowanie, bo zaraz poproszę tutaj przedstawicieli straży miejskiej  
i wyprowadzą Pana, bo mi się nie podoba to zachowanie.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „A to, że się Pani nie podoba! 
Wie Pani, mnie na przykład…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale nie mam ochoty Pana słuchać…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ale, proszę Pani, mi się nie 
podoba…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Myślę, że inni też, ponieważ Pan ubliża…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… wie Pani, proszę Pani, 
poziom…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… wszystkim, którzy przygotowują materiały na…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Pani, mi się nie 
podoba…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… dzisiejsze posiedzenie.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… poziom tych materiałów  
i wie Pani i wydaję adekwatną ocenę, wie Pani! A żeby mnie usunąć to trzeba podać 
paragraf!” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„No właśnie Pana zachowanie, które jest karygodne, bo Pan ubliża wszystkim osobom…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Pani…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… które przygotowywały materiały na dzisiejsze….” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… jeszcze nie nazwałem, wie 
Pani, idiotów debilami!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Jeszcze idiotów nie nazwałem 
debilami, a jak zacznę to – wie Pani – niech się poczują!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale ja bardzo proszę o spokój i ciszę. Dziękuję. Jeśli nie ma pytań, proponuję przejdźmy do 
głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią przygotowanego materiału? 
Poproszę o wynik.”  
 
Wynik głosowania: 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 
 
Ad pkt. 6 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach:  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 140 i 141 omówić wspólnie. Radni 
wyrazili zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 
(druk nr 140) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk 
nr 141) 
 
Projekt uchwały na druku nr 140 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 141 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bym poprosiła od razu na wstępie Pana skarbnika o przybliżenie tych najważniejszych, 
istotnych zmian. Bardzo proszę.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dzień dobry. Witam Państwa. 
Więc tak w skrócie. W przedstawionych uchwałach proponujemy zwiększenie dochodów  
i wydatków o 40 milionów 184 tysiące. Dochody bieżące rosną o 43 miliony 409 tysięcy,  
a majątkowe maleją o 3 miliony 224 tysiące. Wydatki bieżące rosną o 5 milionów 606 tysięcy, 
natomiast wydatki majątkowe o 34 miliony 579 tysięcy. Największe jednostkowe zmiany 
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dotyczą zwiększenia dochodów z PIT o 28 milionów 977 tysięcy w związku z dodatkowymi 
środkami przeznaczonymi przez Ministerstwo Finansów. Zwiększenie dochodów o 10 milionów 
z tytułu podatku od nieruchomości. Zwiększenie dochodów o 5 milionów w związku  
z uzyskaniem środków od firmy Hyundai na poprawę układu komunikacyjnego dróg 
publicznych na terenie miasta w związku z użytkowaniem tych dróg na potrzeby pojazdów 
ponadnormatywnych. Zwiększenie dochodów ze sprzedaży majątku o 1 milion 50. 
Zwiększenie dochodów o milion złotych z tytułu 25-procentowego udziału gminy we 
wpływach Skarbu Państwa. Zwiększenie dochodów w MZD o 290 tysięcy. Zwiększenie 
dochodów o 196 tysięcy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości. Zwiększenie dochodów o 137 tysięcy z tytułu czynszu 
dzierżawnego. Kolejne zwiększenie dochodów o 350 tysięcy w związku z przyznaniem przez 
BGK środków na termomodernizację budynku przy ulicy Kazimierza Wielkiego 4. Zwiększenie 
dochodów o 237 tysięcy z tytułu dywidend. Zwiększenie dochodów z tytułu odsetek od 
rachunków bankowych o 209 tysięcy. Zwiększenie dochodów również o 300 tysięcy  
w MOPS-ie. Dotyczy to opłat za usługi opiekuńcze. Zwiększenie wydatków na media w Orlen 
Arenie o 170 tysięcy i jednocześnie zwiększenie dochodów za media od MOSIR-u  
o 260 tysięcy złotych. Przesunięcie na rok 2025 dochodów na projekt Wzmacnianie 
bezpieczeństwa wymiany informacji i zapewnienie ciągłości działań systemów IT w wysokości 
323 tysiące złotych i jednocześnie przesunięcie również na rok 2025 wydatków na tym 
projekcie w wysokości 374 tysięcy. Zmniejszenie dochodów z opłat za odpady komunalne  
o 4 miliony złotych. Przesunięcie na rok 2025 wydatków w wysokości 1 miliona 330 tysięcy 
złotych na zadaniu Przebudowa ulicy Wyszogrodzkiej od ulicy Armii Krajowej do granic miasta 
w związku z wydłużeniem terminu na opracowanie dokumentacji projektowej. Przesunięcie 
na rok 2025 również kwoty 153 tysięcy na zadaniu Rozbudowa ulicy Reja, 800 tysięcy na 
zadaniu Przebudowa ulicy Małej, Konopnickiej i Tuwima, 300 tysięcy na przebudowę ulicy 
Medycznej i 200 tysięcy na przebudowę ulicy Sierpeckiej. Zmniejszenie wydatków  
o 600 tysięcy na gospodarowanie odpadami komunalnymi, o 200 tysięcy na podwyższenie 
kapitału dla Inwestycji Miejskich oraz o 504 tysiące na zadaniu polityki zdrowotnej z powodu 
znacznie mniejszej niż planowano… ilości badań niż planowano jeśli chodzi o jelito grube oraz 
nierozstrzygnięcia konkursu na realizację programu wczesnego wykrywania raka płuc. 
Zwiększamy natomiast wydatki na pokrycie kosztów mediów o 350 tysięcy, remont alei 
Piłsudskiego 250 tysięcy złotych, wcześniejszą spłatę zobowiązań za Miodolankę 46 milionów 
900 tysięcy i jednocześnie zmniejszenie wydatków w latach 2025-2043 o 68 milionów  
700 tysięcy, na podwyżki wynagrodzeń dla pracowników gminnych jednostek budżetowych  
o 530 tysięcy. I kilka przesunięć na rok 2025. Dochodów z Ministerstwa Sportu i Turystyki na 
budowę boisk na stadionie w wysokości 4,5 miliona złotych i jednocześnie zmniejszenie 
wydatków na zadaniu dotyczącym budowy boisk o tą samą kwotę. I jeśli chodzi o WPF mamy 
kilka zmian dotyczących właśnie budżetu 2025. Zwiększamy wydatki na zadaniu Budowa 
ażurowego parkingu na Podolszycach Północ – 1,2 miliona. Zwiększenie wydatków  
z 3 do 6 milionów na zadaniu Budowa ulicy Strzeleckiej i Powstańców Styczniowych i 8. Pułku 
Artylerii Lekkiej. Kolejne zwiększenie wydatków o 2,7 miliona złotych na zadaniu Budowa 
Płockiego Ośrodka Pomocy Nietrzeźwym na rok 2025 i 1,3 miliona na rok 2026. Zwiększenie 
wydatków o 10 milionów 300 tysięcy złotych na podwyższenie kapitału w MTBS na budowę 
kamienicy przy Sienkiewicza 48. Zwiększenie wydatków o 1,2 miliona na blok żywieniowy  
w Miejskim Przedszkolu nr 9. Zwiększenie wydatków o 500 tysięcy na rozbudowę żłobka przy 
ulicy Kleeberga. Zwiększenie wydatków o 4 miliony na zagospodarowanie terenu po 
Kobylance. Kolejne zwiększenie również wydatków w roku 2026 o 2,5 miliona złotych na 
zagospodarowanie terenu przy Czerwonych Kosynierów. Zwiększenie wydatków o 100 tysięcy 
w 2025 i 600 w 2026 na projektowanie ulic na osiedlu Parcele. Zwiększenie również 
wydatków o 1,7 miliona na wykonanie skweru na osiedlu Zielony Jar. Zwiększenie wydatków 
o 800 tysięcy złotych w 2025 na modernizację boisk przy Zespole Szkół nr 5. I ostatnia taka 
większa zmiana to zwiększenie wydatków na zielony transport w 2026 – 31 milionów, z tego 
25 milionów 800 tysięcy złotych to są środki unijne i 5 milionów 200 tysięcy złotych nasz 
wkład własny oraz w 2027 o 18,5 miliona złotych, w tym 10 milionów środki unijne,  
8 milionów środki własne. To takie największe zmiany. Jeśli jakieś pytania to postaramy się 
odpowiedzieć.” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo, Panie skarbniku. Czy są jakieś pytania do tego materiału? Proszę bardzo. 
Proszę Panie przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „O trochę 
drobniejsze kwoty, ale jednak prosiłbym o zaspokojenie mojej ciekawości. Strona 4 z WPF: 
zamiana nieruchomości w obrębie 13 Kombinat na Kazimierza Wielkiego 16. Prośba o jakieś 
bliższe szczegóły dotyczące tej zamiany. Dalej na stronie 45 mamy zmianę kwoty – mówię  
o WPF cały czas – rekompensaty dla Komunikacji Miejskiej, dla spółki Komunikacja Miejska  
w roku 2025 wzrost o 17 milionów złotych. Prosiłbym też o trochę szczegółów na ten temat. 
Strona 51: budowa ażurowego parkingu na Podolszycach Północ. Również prosiłbym o więcej 
szczegółów przynajmniej co do lokalizacji. Dosyć znacznie – na 51 stronie również – wzrosną 
wydatki w 2025 roku na przebudowę Strzeleckiej i sąsiednich ulic. Prośba o doprecyzowanie 
co tam w zakresie się zmieni, bo podejrzewam, że pewnie zakres, a nie coś nowego. Pan 
skarbnik już powiedział o Płockim Ośrodku Pomocy Osobom Uzależnionym, budowa płockiego 
ośrodka. Prośba o doprecyzowanie gdzie dokładnie ten ośrodek będzie…”  
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „I co będzie leczył.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Co będzie 
leczył to mamy tu napisane w uzasadnieniu. Strona 72: skwer na osiedlu Zielony Jar. 
Również prosiłbym o kilka zdań więcej na ten temat. I chyba na tym etapie… A nie, jeszcze 
jedna rzecz. W uchwale budżetowej, czyli druk numer 141, mamy zapis o rezygnacji przez 
jednego z beneficjentów z dotacji na rewitalizację. Rzadko się to zdarza, ale się zdarza.  
100 tysięcy złotych. Ktoś zrezygnował z tej kwoty. Prośba o doprecyzowanie kto i jakiej 
nieruchomości to dotyczy. I dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Poproszę o odpowiedź.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Powiem prawdę: pierwszego 
nie zdążyłem złapać, więc za chwilę pewnie wrócimy, muszę to sprawdzić. Jeśli chodzi  
o Komunikację to jest rekompensata. Była w WPF całkowicie stara kwota i zmiana jest na 
2025, dostosowanie do uchwały budżetowej, którą Państwo będziecie mieli na sesji 
grudniowej i do kwot z budżetu. 40,5 miliona złotych od nas, które Komunikacja musi dostać, 
żeby móc funkcjonować, czyli to jest jakby dopłata do biletów. Kolejne to jest… Jeśli chodzi  
o te ulice właśnie o których mówiłem: Strzelecka i pozostałe, tam jest… To pewnie powie 
lepiej Pan prezydent Zieliński, bo tam była zrobiona Maneżowa i jeszcze kawałek…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział 
[z sali]: „Maneżowa, 8. Pułku i będzie dodatkowo… Korzystamy z… To ja powiem.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czyli 
rozszerzamy zakres.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział 
[z sali]: „Rozszerzamy o Strzelecką. Daje nam tą możliwość umowa, którą mamy w tej chwili 
podpisaną. Mamy podaną cenę przez wykonawcę, jest ona zgodna z naszymi operatami, więc 
chcemy rozszerzyć to zadanie i dać możliwość rozszerzenia o Strzelecką również wykonawcy, 
który wykonuje Maneżową i 8. Pułku.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „OK.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jeśli chodzi o ośrodek ten dla 
osób z nietrzeźwościami – nazwijmy to – to będzie dokładnie w tym miejscu, w którym się 
znajduje. Plan jest taki, że budujemy pierwszy etap, przenosimy osoby z tego budynku,  
w którym są dzisiaj, a potem dopiero budujemy drugi etap w miejscu, w którym w tej chwili 
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stoi izba wytrzeźwień. Skwer na Zielonym Jarze to powiem prawdę: wiem gdzie jest, ale jak 
go zlokalizować tak, żeby powiedzieć bez mapy to… może Artur. A jeszcze jedno: ażurowy 
parking to jest przy „23”, ten między blokiem, to jest ulica… nie Czwartaków, tam jest…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział 
[z sali]: „Tam jest Walecznych, przedłużenie ulicy Walecznych.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak. Tam jakby na rogu jak 
się wchodziło do „23” po prawej stronie.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrze. 
Dziękuję.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Co do skweru to przekaże Pan 
prezydent, w którym miejscu on dokładnie jest. Jeśli chodzi o 100 tysięcy: tak naprawdę to 
jest rezygnacja z powodu tylko i wyłącznie tego, że udało się pozyskać temu komuś te 
pieniądze z innego źródła i nie może mieć podwójnego finansowania. Tak że…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Której 
nieruchomości to dotyczy?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To już pewnie Pan prezydent.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak, zapraszam Panie prezydencie do mównicy. Dziękuję.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Dziękuję, Pani przewodnicząca. Szanowni Państwo! Wojciech odpowiedział chyba na 
wszystkie pytania. Jeżeli chodzi o kwestię związaną ze zwrotem to mieliśmy w tym roku 
pierwszy raz sytuację kiedy nie czekaliśmy do końca roku na realizację, tudzież rozliczenie 
wszystkich dotacji, które otrzymaliśmy. Kościół na Górkach otrzymał dofinansowanie między 
innymi od wojewódzkiego konserwatora. W związku z tym został zdublowany zakres, te 
środki wróciły do budżetu.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jeszcze tylko 
lokalizacja tego skweru przy Zielonym Jarze.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Przyznam szczerze teraz troszkę się…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To poproszę 
Panie prezydencie jutro na komisji inwestycji.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Tak jest, jutro, w dniu jutrzejszym na spokojnie, bo widzę dwa… widzę dwa zakresy i nie 
chciałbym tu wprowadzić w błąd, bo faktycznie ten parking ażurowy to będzie przy szkole 23, 
a tutaj chciałbym dokładnie sprawdzić lokalizację, bo jest w tej chwili w projektowaniu.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poproszę na 
jutro. Dziękuję.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Dobrze. To może jeszcze tylko słowo. Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Nie chciałem 
wcześniej przerywać, ale będąc już przy głosie po raz kolejny mieliśmy dzisiaj sytuację,  
w której bardzo nieładne zachowanie Pana Pawła…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Stefańskiego!” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„… Pana Pawła Stefańskiego podczas komisji powoduje, że niestety, ale powinniśmy Pani 
przewodnicząca… ja będę chciał w dniu jutrzejszym wystąpić oficjalnie do mecenasa  
w kwestii przedsięwzięcia jakichkolwiek działań, które będą umożliwiały jeżeli nie docelowo to 
chociaż w momencie kiedy są prowadzone czy obrady komisji czy jakiekolwiek funkcje inne, 
żeby tego typu sytuacje się nie pojawiały, bo one chyba nie sprzyjają nam. Jest sytuacja,  
w której rozmawiamy merytorycznie, każdy z nas otwarty jest na to, żeby odpowiadać na 
pytania, ale to czego Państwo byliście dzisiaj świadkiem, ja również dwa lata temu zwróciłem 
Panu Pawłowi Stefańskiemu dość – myślałem wówczas – dosadnie, że jeżeli jeszcze raz 
pojawi się tego typu sytuacja, wówczas obrażał konkretnie osoby na sali, że zostanie 
wyprowadzony. W  tej chwili gros osób, które ze mną współpracuje zostało obrażone, na co ja 
nie pozwalam. W związku z powyższym pozwolę sobie na podjęcie wszelkich działań, żeby  
w przyszłości tego typu sytuacja jeżeli się pojawi była zgodnie, zgodnie z obowiązującymi 
przepisami ucięta. Szanowni Państwo! Spotykamy się, żeby rozmawiać merytorycznie, a nie 
obrażać się nawzajem. Przepraszam, że pozwoliłem sobie na ten wywód, ale wcześniej nie 
chciałem zakłócać obrad. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo, Panie prezydencie. Bardzo proszę…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ad vocem! Można?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Najpierw nim powiem ad 
vocem to mam konkretne pytania. 10,8 miliona złotych na… dopłata do kamienicy 
Sienkiewicza 48. Pytanie: po ile tam wtedy wypadnie metr kwadratowy powierzchni 
mieszkalnej?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To już jest to pytanie, tak?” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie, to jest takie… padło, 
rozumiem, że tak trzeba policzyć. Dalej, usłyszałem, że dopłata 40,5 miliona złotych do 
Komunikacji Miejskiej, żeby miała za co wozić, a zaraz potem jest 38, a potem zaraz  
17 milionów na tak zwany zielony transport. Zakładam, że to też jest dla Komunikacji 
Miejskiej. Pytanie…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Nie, to jest zakup 
autobusów dla miasta.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Że jak?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Zakup autobusów dla 
miasta, nie dla Komunikacji Miejskiej.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Dla miasta?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Tak.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „A jakie autobusy są miastu 
potrzebne prócz tych, które ma Komunikacja Miejska?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Takie, żeby woziły 
naszych mieszkańców.” 
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Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Znaczy te inne niż 
Komunikacja Miejska?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Panie Stefański, bardzo proszę zadać wszystkie pytania…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie, bo…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… i zaraz ktoś się odniesie, bo…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Padają pytania, ja im…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale to proszę zadać wszystkie pytania, tutaj…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Pani…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… są osoby, które notują i zaraz odpowiedzą…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… tu padają odpowiedzi…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… Będzie naprawdę znacznie łatwiej” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… padają odpowiedzi, a im 
więcej ich pada tym ja mniej rozumiem. W związku z tym dlatego pogłębiam pytanie!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„No to już…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „No więc tak..” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… trudno mi się ustosunkować.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Właśnie, właśnie, wie Pani, 
taki informacje wpływają! A teraz ad rem, znaczy ad vocem! Panie prezydencie Zieliński, jak 
Pan będzie coś jeszcze postanawiał to bardzo proszę sprawdzić…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… co prawo w tej sprawie 
mówi, wie Pan, bo póki co…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale Panie Stefański jesteśmy teraz w punkcie gdzie…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… to ustaw, to ustaw Pan 
zmienić nie może, a ja mogę mówić opinie…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… omawiamy Wieloletnią Prognozę Finansową…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… o głupocie ludzkiej…!” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… i uchwałę budżetową…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… [głos niezrozumiały] mogę 
mówić…! 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… i proszę się do tego odnieść…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… Że co?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… do tych punktów, które teraz omawiamy…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… proszę się odnieść.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… Ja już skończyłem, ale 
ponieważ był Pan prezydent…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze. Dziękuję.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… mówił, wymieniał moje 
nazwisko, a zatem mówił do mnie, więc ja mówię! Panie, nim Pan coś postraszy to proszę się 
u prawników upewnić i jeszcze powołać się, bo póki co to Pani ani konstytucji, ani ustawy  
o samorządzie zmienić nie można! Ani pozbawić mnie…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… praw moich!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Jeśli nie ma więcej pytań… Nie wiem czy jeszcze Panie skarbniku Pan się odniesie czy to już 
tak w pełni były udzielone odpowiedzi? Tak? Czyli mam rozumieć, że były udzielone 
odpowiedzi?” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „To ja ocenię.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, ja nie bardzo 
rozumiem pytanie – powiem prawdę – jeśli chodzi o autobusy.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Najpierw 37, a potem jeszcze 
jakieś 17 i…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Nie, bo to jest jeden… To są..” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Zielony transport co to jest?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To jest zakup autobusów 
zeroemisyjnych planowany na lata 2026-2028.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Dla Komunikacji Miejskiej!” 
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Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dla jazdy… Dla… Tak, albo 
będą one przekazane Komunikacji, a jeśli nie będzie można z punktu widzenia pewnych 
zasad prawnych to będą one dzierżawione Komunikacji Miejskiej.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „To ja się teraz zapytowywuję: 
to ile wtedy trza będzie dopłacać do Komunikacji Miejskiej, żeby ona mogła wozić?! Bo ja od 
razu wyjaśnię, że zielone to znaczy wodorowe albo elektryczne, czyli znaczy bardzo drogie…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Na dzień dzisiejszy 
elektryczne są bardzo podobne do diesli.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ale elektryka jest droga,  
a wodór uuu, to jest dopiero droga rzecz. Ja się zapytowywuję: ile trzeba będzie dopłacać 
wówczas jeżeli teraz trzeba dopłacać 40,5 miliona?!” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „No to tak naprawdę na dzień 
dzisiejszy wodór jest droższy od diesla jakieś dwa, dwa i pół raza. Natomiast mówimy  
o części autobusów, nie o wszystkich. Wszystkich jest 100, mówimy o zakupie 18 i kolejnych 
9 w kolejnych latach. Natomiast pytanie wtedy oczywiście czy wodorowych czy elektrycznych 
to jeszcze zobaczymy.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „W każdym razie usłyszałem to 
co chciałem usłyszeć i przekazałem swoją opinię! To dopiero nas będzie kosztować!” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znamy tą opinię.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy proszę do głosowania. Kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 140?” 
 
Wynik głosowania (projekt na druku nr 140): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 141?” 
 
Wynik głosowania (projekt na druku nr 141): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
 
 
 
 
 



23 
 

3) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi (druk nr 135) 
 
Projekt uchwały na druku nr 135 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę, Pan radny Korga.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo. Chciałem spytać jaka to będzie 
wielkość, ile musimy dopłacić, żeby wyrównać tą różnicę.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To jeszcze może Pan przewodniczący, Pan radny Jaroszewski, bardzo proszę.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja jeszcze 
rozszerzę to pytanie: a ile dopłaciliśmy w 2023?” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „O to samo chciałem spytać w drugim pytaniu.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Przepraszam, myślałam, że to było już tylko jedno pytanie. Przepraszam najmocniej.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jeśli chodzi o lata poprzednie 
to przekażę Panom tą odpowiedź, w tej chwili nie chcę strzelać, ale w ubiegłym roku 
dopłaciliśmy niedużo, tam było około miliona złotych, biorąc pod uwagę historię, bo bywały 
lata, że to było około 3,5 miliona. W tym roku wygląda na to, że dopłacimy około 3 milionów 
złotych. Bo w tej chwili jeśli Państwo zobaczycie w budżecie – to co nawet Pan 
przewodniczący pokazywał, że brakuje słowa wydatki dodamy – to jest około 3,4, natomiast 
patrząc na wykonanie pewnie to będzie jakieś 2,7-2,8.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „System nam się nie domyka.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak. Znaczy nam się nie 
domykało nigdy. To kwestia jest taka, że nam tak naprawdę nie domykało – powiedzmy – 
koło miliona, półtora, dwa, prawie cztery i potem zjechaliśmy właśnie po tych podwyżkach do 
jakiegoś około miliona, dwóch i teraz znowu wjeżdżamy do góry ze względu na wzrost 
kosztów. Natomiast tamte lata –  tak jak mówię – powiem dokładnie jeśli chodzi o te ostatnie 
dwa, trzy lata tak, żeby Państwo też mieli świadomość ile to było.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jest jeszcze, 
jest jeszcze, Pani przewodnicząca.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak? Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jak gdyby 
kontynuując to, bo oczywiście ta niedopłata nam się pojawia najprawdopodobniej dlatego, że 
tak jak wszystkie miasta w Polsce czy wszystkie samorządy nie mamy zdiagnozowanych  
100 procent producentów śmieci, gdyż to wynika z deklaracji śmieciowej. Czy tu w tym 
zakresie, Panie skarbniku…? 
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Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, tak naprawdę tu jest 
tak, że częściowo znajdujemy, częściowo pewnie nie. Mamy tych deklaracji około 103 tysięcy 
w tej chwili z tego co pamiętam, muszę sprawdzić, bo to się zmienia cały czas i ileś osób tych  
– nazwijmy to – nowych udało nam się zlokalizować. Natomiast… Zapewne jakieś luki ciągle 
są, ale ich nie jesteśmy w stanie do końca wszystkich wyłapać.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ponieważ 
dotyczy to wszystkich samorządów w Polsce, czy mamy wiedzę na temat tego czy Związek 
Miast Polskich wystąpił do nowego rządu, żeby w jakiś sposób uporać się z tym? Ja wiem  
z przestrzeni gdzieś publiczno-medialnej, że jednym z rozwiązań byłaby centralna baza na 
szczeblu ogólnopolskim osób przywiązanych do poszczególnych adresów mieszkaniowych pod 
kątem deklaracji śmieciowej. Czy coś na ten temat wiemy, że Związek Miast Polskich…?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Powiem prawdę, że nie 
słyszałem.”  
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „A kto jest 
jeszcze – przy okazji – przedstawicielem miasta naszego w Związku?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Nie wiem. A mamy?” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tak, 
wszystkie miasta mają swoich przedstawicieli.” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „W Związku Miast Polskich.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Prośba, żeby 
ta osoba przy kolejnym spotkaniu Związku Miast Polskich spróbowała podrążyć temat, bo to 
jest problem wszystkich samorządów w Polsce, nie tylko nas. Niestety nie mamy…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Ja jestem w komisji finansów, 
więc na pewno spróbuję to podrążyć.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Poprosiłbym 
o to. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuje również. Jeśli nie ma pytań, poddaję ten punkt pod głosowanie. Kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 135? 
Proszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania: 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Kolejny punkt.” 
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4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk nr 136) 
 
Projekt uchwały na druku nr 136 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? To bardzo proszę, Pan radny Tomasz 
Korga.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Tak, ja tylko sobie spróbuję otworzyć tą… i już 
będziemy mówić. Chciałbym zaproponować naszej komisji, abyśmy zgłosili wniosek formalny 
– jeżeli Państwo się zgodzicie – abyśmy w tej części gdzie są podatki od budynku lub ich 
części zrezygnowali z podniesienia tego podatku w przypadku… to jest punkt: pozostałych  
w tym zajętych na działalność pożytku publicznego i drugi: pozostałych w tym zajętych na 
działalność pożytku publicznego o powierzchni do 12 metrów kwadratowych. Chciałbym, 
żebyśmy się nad tym pochylili i nie zwiększali tych obciążeń organizacjom pożytku 
publicznego przy i tak – wydaje mi się – nieciekawym finansowym przyszłym roku dla tych 
organizacji. Dziękuję bardzo.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Panie radny, bardzo bym prosiła o złożenie na piśmie tego wniosku, dobrze?” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Proszę Państwa, z uwagi na to, że tutaj Pan radny sporządza, przygotowuje ten wniosek, 
proponuję pięć minut przerwy, jest 16.18 do 16.23.” 
 
Po pięciu minutach Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 
Komunalnej wznowiła obrady. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Już przerwa dobiegła ku końcowi. Rozpoczynamy dalszą część posiedzenia Komisji 
Gospodarki Komunalnej. I tutaj poprosił o głos Pan radny Tomasz Korga. Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Szanowni Państwo, uzgodniliśmy z Panem 
skarbnikiem, że ja wycofam dzisiaj ten wniosek, a Pan skarbnik w ciągu tych dwóch, trzech 
dni dokona przemyślenia tej sytuacji, przeliczenia i ostateczną odpowiedź udzieli nam w dniu 
sesji przed procedowaniem tych punktów.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Potwierdzam.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. W takim razie jeśli nie ma pytań, przejdźmy proszę do głosowania. Kto  
z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 
136? Poproszę o podsumowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
5 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
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5) zmiany uchwały nr 74/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 27 czerwca 2024 
roku w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od 
sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 123) 
 
Projekt uchwały na druku nr 123 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, proponuję przejdźmy do 
głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 123? Bardzo proszę o zagłosowanie. Proszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt." 
 
6) wyboru trzech przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Działalności 
Pożytku Publicznego (druk nr 124) 
 
Projekt uchwały na druku nr 124 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziś nie mamy propozycji kandydatów, głosujemy tylko sam przygotowany dokument. Więc 
kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 
numer 124? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Kolejny punkt.” 
 
7) zmiany w składzie osobowym doraźnej Komisji ds. Organizacji Pracy Rady 
Miasta Płocka (druk nr 125) 
 
Projekt uchwały na druku nr 125 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tu jest podobna sytuacja i proponuję, abyśmy przeszli od razu do głosowania. Kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 125? 
Bardzo proszę. Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Kolejny punkt.” 
 
8) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania 
Płockiej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 126) 
 
Projekt uchwały na druku nr 126 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, proszę 
przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 126?” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
9) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 
treningowych i wspomaganych (druk nr 127) 
 
Projekt uchwały na druku nr 127 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I czy Państwo radni macie do tego punktu pytania? Bardzo proszę. Nie widzę, więc poddaję 
pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 127?” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
10) wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy-Miasto Płock, położonych w Płocku przy ul. Żyznej 
(obr. 1) (druk nr 129) 
 
Projekt uchwały na druku nr 127 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy w tym punkcie Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę, Panie przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To nie tyle 
pytanie co prośba zarówno do tego projektu, jak i następnego na druku 130, żeby ktoś  
z autorów dołączył jeszcze mapkę. Tradycyjnie przy tego typu uchwałach powinniśmy mieć 
mapki. Przy tych dwóch drukach – 129 i 130 – mapek nie mamy. Dziękuję.” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również za zwrócenie uwagi, bo rzeczywiście wtedy jest o wiele czytelniej, bo 
widzimy położenie. Poddaję ten punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za 
pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 129?” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
11) wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących własność  
Gminy-Miasto Płock, zlokalizowanych w Płocku przy ul. Dobrzykowskiej (obr. 12) 
(druk nr 130) 
 
Projekt uchwały na druku nr 130 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy tu są jakieś pytania z Państwa strony? Nie ma. Poddaję punkt pod głosowanie. Kto  
z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 
130? Bardzo proszę o oddanie głosów.” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
12) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 
Płock, zlokalizowanej w Płocku przy ul. Kolejowej obr. 12 (druk nr 131) 
 
Projekt uchwały na druku nr 131 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego materiału? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, poddaję 
punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 131?” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
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13) ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 520431W (druk nr 132) 
 
Projekt uchwały na druku nr 132 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I czy tutaj Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, poddaję punkt pod 
głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku 
numer 132?” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
14) zamiany nieruchomości niezabudowanej położonej w Płocku przy ul. Szpitalnej, 
oznaczonej jako działka nr 565, stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock na 
nieruchomość zabudowaną położoną w Płocku przy pl. Stary Rynek 22, oznaczona 
jako działka nr 684, stanowiącą własność prywatną (druk nr 134). 
 
Projekt uchwały na druku nr 134 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeszcze zanim poddam 
to może pozwoli Pan, że ja też mam…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Bardzo proszę.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… tutaj pewne pytania, ponieważ… Dziękuję bardzo, Panie radny. Ponieważ wiemy, że 
nieruchomość znajduje się praktycznie vis-à-vis ratusza i tak naprawdę wizualnie psuje 
estetykę tego miejsca, więc dobrzy by było, żeby nabrało jakiś innych barw i zostało 
odnowione. Ale mam pytanie. Ponieważ ukazały się też artykuły w prasie dość liczne, że 
właśnie będzie taka sytuacja zamiany tych nieruchomości i mam pytanie, bo wiem, że tam 
wartość jest dość wysoka, jeszcze z dopłatą, na czyje zlecenie był wykonywany operat 
szacunkowy, czy na zlecenie gminy czy na zlecenie właściciela kamienicy. Ale też również 
bym prosiła o informację kiedy był wykonywany ten operat i czy w ogóle był jakiś kontroperat 
wykonywany w tym zakresie, czy to jest właśnie tylko jeden operat szacunkowy. I też 
zastanawia mnie tutaj, bo czytałam w uzasadnieniu, że w 2022 roku, czyli dwa lata temu 
zwrócił się właściciel kamienicy właśnie z propozycją do Pana prezydenta i dlaczego tak długo 
zwlekano i czy była jakaś odpowiedź właściwie wtedy udzielona czy po prostu tyle czasu 
czekaliśmy i teraz dopiero jest ta decyzja. I chciałabym też się dowiedzieć jakie jest 
przeznaczenie tej działki, na którą proponowana jest zamiana, czyli tej działki na Szpitalnej. 
Ja dziękuję. Bardzo proszę Panie radny.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „To samo.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak? Dziękuję bardzo.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział 
[z sali]: „To wszystko?” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak, dziękuję.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Więc postaram się, jak sobie zapisałem kilka 
pytań, odpowiedzieć skrupulatnie. Więc tak: jeżeli chodzi o operaty to za każdym razem jak 
realizowane są czy sprzedaże, czy zamiany dla każdej ze stron ta strona przygotowuje sobie 
operat. Tak samo było w tym przypadku. Operat dla inwestycji… dla przedsięwzięcia, które 
jest po stronie inwestora prywatnego przygotowywał on, dla naszej inwestycji 
przygotowywaliśmy my. Jest to operat, która ma maksymalnie jeden rok okres ważności. 
Jeżeli on upływa, analizujemy… przygotowujemy kolejny operat, więc ważność takiego 
operatu jest maksymalnie rok. Więc to jest pierwsze pytanie albo i dwa. Dlaczego tak długo? 
No cóż, o ile dobrze pamiętam już ze trzy lata temu pierwsze kroki podejmowała jedna  
z naszych spółek rozmowy z właścicielami tej nieruchomości. Panowie – bo to są bracia  
– trafili do mnie pierwszy raz ponad dwa lata temu. Wtedy to pierwszy raz wyraziliśmy chęć 
nabycia tej nieruchomości. Wówczas to właściciele tej nieruchomości stwierdzili, że jeśli już 
to chcieliby może dokonać jakiejś zamiany na inną nieruchomość i wskazali dwie działki na 
ulicy Szpitalnej, leżące niedaleko ich posiadłości, ponieważ są to właściciele, którzy posiadają 
już nieruchomość w tej okolicy. Podczas rozmów i już po pierwszym operacie okazało się, że 
nie ma możliwości dokonania dwóch zamian. Zresztą my też nie chcieliśmy dokonywać 
zamiany na dwie działki, ponieważ wartość jest na tyle podobna tych dwóch nieruchomości, 
które chcemy zamienić, że postanowiliśmy złożyć propozycję zamiany tej nieruchomości, 
która znajduje się vis-à-vis naszego ratusza na jedną z działek, która znajduje się na ulicy 
Szpitalnej. W ramach operatów przygotowanych przez obie strony zostały podane wartości. 
My w ramach rozmów i negocjacji wartość, która została wskazana przez właściciela 
kamienicy wynegocjowaliśmy i obniżyliśmy ją z 2,8 miliona, prawie 2,9 miliona do 2,6. Nasz 
operat opiewający na kwotę 2,1 został utrzymany. Wynika on z naszego operatu, więc 
podtrzymaliśmy tę kwotę. Stąd też różnica. Zaproponowaliśmy, że różnicę wypłacimy  
w ramach gotówkowego… gotówkowej zamiany, czyli te 400 tysięcy złotych. Jeżeli chodzi  
o działkę to jest to działka rolna. Tam nie ma miejscowego planu, jest ona rolna, więc 
przeznaczenie rolne.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Tylko tak właśnie… bo mnie takie głosy doszły i dlatego zaczęła się 
zastanawiać, bo tak domniemywam, że pewnie w przyszłości – jeżeli dojdzie do tej zamiany – 
to pewnie nowy nabywca będzie chciał zmienić przeznaczenie i poczynić jakieś kroki.  
I dlaczego właśnie gmina nie poczyniłaby, ponieważ myślę, że to jest taki dość atrakcyjny 
teren, ponieważ Winiary właśnie w tamtą stronę rozbudowywują się. Wiem, że deweloperzy 
budują coraz więcej budynków wielomieszkalnych i to będzie dość taki kąsek naprawdę,  
z którego… Więc ta działka w tej chwili ona ma z tym przeznaczeniem zupełnie inną wartość, 
a jak dojdzie do takiej całej procedury i zamiany przekształcenia właśnie na inne 
przeznaczenie, więc ta działka będzie zupełnie o innej wartości.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„No oczywiście. Kwestia odrolnienia to też są koszty, które należy ponieść. Koszt odrolnienia 
jednego hektara to jest około tam 360 czy 380 tysięcy złotych. To też są koszty, które trzeba 
będzie ponieść w momencie kiedy będzie działka odrolniana. Oczywiście… Szanowni Państwo! 
My przedstawiliśmy Państwu propozycję, która wynika w ramach prowadzonych negocjacji. 
Miasto do tej pory nie podejmowało żadnych działań w zakresie odrolnienia, nie ma tam 
miejscowego planu. Oczywiście możemy pozostawić to w naszym zasobie, tak jak jest to  
w przypadku innych działek, niemniej jednak wydaje się, że cena, która w tej chwili wychodzi 
za metr tej działki w granicach 140 złotych, bo tak wyszło szczególnie na tym obszarze gdzie 
nie ma przeznaczenia tego typowego zielonego to… Średnia cena… Ponieważ ta działka też 
jest podzielona, pierwsza część to jest ta część, która jest w miarę równa i jej wycena to jest 
na poziomie 140 złotych, a ta, która znajduje się troszeczkę niżej, tam ponad 4 tysiące 
metrów, jej spadek powoduje niewykorzystanie do końca jej funkcjonalności, tam ta cena 
jest na poziomie 90. Suma sumarum średnia cena to jest 126 złotych, więc… Można byłoby 
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rozważyć oczywiście odrolnienie. To wyszłoby około pewnie 160 czy 170 złotych. Taka jest 
propozycja. Wycena jest zrobiona przez rzeczoznawcę zewnętrznego, operat jest na bazie… 
Przypomnę tylko, że operat realizowany jest na poziomie transakcji, które w danym okresie  
w danym obszarze były realizowane.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze, dziękuję bardzo. Bardzo proszę, Panie radny. Pan radny Laskowski.” 
 
Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział [z sali]: „Mam takie pytanie: czy jest Pan  
w stanie powiedzieć jaka byłaby cena za metr kwadratowy po odrolnieniu tej działki?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„O tym decyduje rynek. Rynek decyduje o tym jaka jest cena działki po odrolnieniu  
w momencie kiedy jest ona uzbrojona lub też nie, kiedy ma dostęp do drogi publicznej lub 
też nie i czy wymaga ona dodatkowych podziałów. Za każdym razem taka działka wymaga… 
Jeżeli to jest jedna duża działka to ona będzie wymagała później jeszcze podzielenia 
zakładam. Gdyby ktoś chciał podzielić tą działkę na mniejsze działki to musi wytyczyć drogę 
do tych działek i generalnie to jest też rzecz, która później zazwyczaj nie jest 
odsprzedawana, tylko jest w ramach albo służebności w jakiś sposób rozwiązywana… Tak że 
nie przeprowadzaliśmy tego typu porównania. Tak jak wspomniałem wcześniej, my liczymy 
dzisiaj… znaczy nie my, tylko firma zewnętrzna, która przygotowywała ten operat na bazie 
transakcji, które w tym obszarze w danym okresie były dla działek, generalnie dla działek. My 
dzisiaj mówimy, że jest to działka o przeznaczeniu rolnym, a transakcje, które odbywały się 
to jakby były poza urzędem. Ciężko jest mi odpowiedzieć jaka byłaby cena…” 
 
Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział [z sali]: „Ale na pewno dużo wyższa.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Znaczy, ciężko powiedzieć co to znaczy dużo wyższa. Tu możemy polemizować co to znaczy 
dużo wyższa…” 
 
Pan radny Krzysztof Laskowski powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały] 3-4 razy wyższa 
[głos niezrozumiały].” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Znaczy, no na pewno, bo w ogóle operaty szacunkowe też można byłoby przygotować, 
przygotowuje się z nieruchomości, które były sprzedane o takim samy przeznaczeniu  
z ostatnich dwóch lat i to też w zależności jakie nieruchomości są brane do tej wyceny, ale na 
pewno jeżeli jest działka rolna a działka budowlana to są znacznie różne ceny, to są zupełnie 
inne pułapy.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Tak, tylko teraz zastanawiam się jak odnieść działkę jedną dużą… Ale oczywiście to są 
Państwa wątpliwości. Nie obracam poszczególnymi działkami, tylko przedkładam propozycję, 
która jest w ramach negocjacji. Wydaje się, że biorąc pod uwagę…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Pan radny…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„… biorąc pod uwagę jakby całokształt tej transakcji, bo przypomnę, że jeszcze niedawno 
właściciel tej nieruchomości w sposób oficjalny oczekiwał za nią 3,9 miliona. Operat 
szacunkowy jest na prawie 2,9. Zbiliśmy to – mówiąc kolokwialnie – do 2,6. Wydaje się, że 
korzyść dla nas wynikająca z nabycia za 2,6 tej nieruchomości w tej transakcji wiązanej jest 
bardzo korzystna i biorąc pod uwagę następnie możliwość zagospodarowania tej przestrzeni. 
Wydaje się, że jest to transakcja, która jest zgodna z transakcjami rynkowi w tym obszarze, 
które są realizowane w tej chwili. To… Możemy polemizować w tej chwili z operatem 
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wykonywanym przez biegłego.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Takie pytanie mi się – za chwileczkę, Panie radny – takie mi się nasunęło właśnie: jak trwały 
te rozmowy z potencjalnym nabywcą czy on zdradzał jakie będzie miał plany w stosunku do 
tej nieruchomości?” 
 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Nie, nie, nigdy. Nigdy podczas rozmów nie zdradzał. Ostatnie dwa lata rozmów to przede 
wszystkim uregulowanie stanu prawnego nieruchomości, która jest we władaniu właścicieli. 
Stąd też tak długi okres kiedy brak było jakiegokolwiek sygnału… zdecydowanego sygnału ze 
strony właścicieli. Kwestie własnościowe tego obiektu, który znajduje się za naszymi oknami 
nie były do końca uregulowane, spadkowe kwestie uniemożliwiały wcześniejsze podjęcie 
decyzji przez właścicieli, więc to było też już kolejne pytanie dlaczego tak długo to trwało.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze, dziękuję. Znaczy, ja widziałam, bo obserwowałam ten rynek taki ogłoszeniowy 
nieruchomości na terenie miasta Płocka i od kilka lat ta nieruchomość na Starym Rynku była 
wystawiona na sprzedaż. Tam ponad – już nie pamiętam dokładnie – ale ponad dwa miliony 
była kwota…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Ostatnia kwota, która się pojawiła była kwotą 3,9 miliona. To jeszcze w ubiegłym roku 
widzieliśmy, jedna z płockich agencji nieruchomości wystawiła ta nieruchomość za kwotę  
3,9 miliona.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To takiej kwoty ja nie widziałam, ale dziękuję bardzo. Proszę, Pan radny Jacek Jasion.” 
 
Pan radny Jacek Jasion powiedział [z sali]: „Czy miasto może odrolnić tą działkę na własne 
potrzeby?” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pan radny Jacek Jasion powiedział [z sali]: „Tak, ale czy może kroki podjąć takie, żeby 
odrolnić tą działkę? Miasto. Żeby bardziej po prostu [głos niezrozumiały] nam się opłacała 
[głos niezrozumiały] kwotę, która [głos niezrozumiały].” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Zakładam, że tak. Nie praktykowaliśmy, ale zakładam, że odrolnienie jest możliwe. Wtedy 
trzeba odpowiedni wniosek złożyć i ponieść opłatę z tego tytułu odrolnienia.” 
 
Pan radny Jacek Jasion powiedział [z sali]: „Ile zazwyczaj trwa takie odrolnienie? [głos 
niezrozumiały].” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„W przypadku… To może takie… Nie wiem jak w przypadku tak dużej działki, ale jeżeli 
składany jest w urzędzie miasta do architektury zgłoszenie zmiany zamiaru przekształcenia 
to trwa zazwyczaj tyle ile trwa wydanie warunków zabudowy. To jest tam – załóżmy – do 
trzech miesięcy. Tak, Michale? Do trzech miesięcy. Tak, bo wtedy trzeba wskazać konkretne 
przeznaczenie. W momencie kiedy się odralnia wskazuje się w PZT zakres tego odrolnienia, 
bo to nie… To wszystko wymaga jakby z uwarunkowań i przepisów.” 
 
Pan radny Jacek Jasion powiedział [z sali]: „To nasuwa się jeszcze jedno pytanie: czy nie 
lepsze było dla miasta odrolnić tą działkę i dopiero jakby przejść do negocjacji z właścicielem 
kamienicy?” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Tak jak wspomniałem wcześniej, odrolnienie całej działki to jest…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „To koszty.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„… koszt chyba 360 czy 380 tysięcy z hektara, więc tutaj byłoby jakieś zakładam około 600 
tysięcy złotych. W tej chwili my gdybyśmy całą działkę chcieli odrolnić, czyli 1,7 hektara to 
patrząc na stawki w tej chwili, które są to jest jakieś 360 czy 380 tysięcy z hektara. To 1,7 to 
jest jakieś 600 tysięcy złotych, musielibyśmy w tej chwili wyłożyć. Wartość jak gdyby tej 
nieruchomości podniosłaby się o jakieś 30 do 40 złotych tylko jakby z naszych kosztów 
wynikających…” 
 
Pan radny Jacek Jasion powiedział [z sali]: „Tego nie możemy przewidzieć, bo operat byłby 
zupełnie inny dla…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Nie, ale ja mówię, że nasze koszty, czyli dzisiaj patrząc, że wartość tej działki jest na 
poziomie tam 130 złotych, gdybyśmy dołożyli do tego trzydzieści kilka złotych, około 
czterdziestu to było 170 złotych. Przy tej operacji załóżmy, że przy odrolnieniu całej tej 
działki na poziomie 1,7 hektara to – tak jak wspomniałem wcześniej – odrolnienie jednego 
hektara oscyluje w granicach 360 albo 380 tysięcy, dokładnie w tej chwili nie pamiętam, to 
musielibyśmy…” 
 
Pan radny Jacek Jasion powiedział [z sali]: „Czyli dla miasta to nie jest duże obciążenie 
generalnie. To jest moje zdanie. Dla [głos niezrozumiały] miasta.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„OK, OK. Zdaję sobie sprawę. Dobrze, no to cóż…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Znaczy to jest tak podana kwota z tymi obciążeniami, które by miasto poniosło, ale myślę, 
że gdyby to była działka właśnie po przekształceniu, byłaby to budowlana to znacznie wyższa 
byłaby wartość za metr kwadratowy.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„To nie jest… Znaczy, że byśmy nie mylili pojęć. Odrolnienie to nie jest od razu 
przekształcenie na działkę budowlaną. Odrolnienie…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Znaczy, rozmawiamy o tym, że… Odrolnienie w zależności od klasy, bo to też w zależności 
od klas, ja w tej chwili też… Trzecia klasa… Jeżeli tam by się znajdowały grunty trzeciej klasy 
to tak jak wspomniałem wcześniej to jest koszt około tam 360-380. Czym wyższe te grunty… 
Nie posiadam w tej chwili… Nie posiadam w tej chwili dokładnie danych dotyczących klasy 
tego gruntu. Marcinie, czy ty wiesz, pamiętasz jaka tam jest klasa?” 
 
Pan Marcin Kozanecki Kierownik Referatu Obrotu Nieruchomościami Gminy w Wydziale 
Obrotu Nieruchomościami Gminy i Mienia Skarbu Państwa powiedział [z sali]: „Nie.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„OK. To chyba są kolejne pytania. No cóż.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękujemy Panie prezydencie. Bardzo proszę, Pan Tomasz Korga.” 
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Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Tak, ja mam jeszcze pytanie do Pana prezydenta. 
Wybiegając w przyszłość, jak ten budynek byłby nasz to co tam Państwo planujecie? To jest 
bardzo reprezentacyjne miejsce.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Oczywiście jest możliwość uzyskania dotacji na renowację takiego budynku, więc…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Czy to jest zabytek?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„To jest zabytek.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Właśnie.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„To jest zabytek, więc tak jak to realizujemy w tej chwili szczególnie przez spółki, które… 
przekazalibyśmy aportem do jednej ze spółek celem uzyskania dość wysokiego 
dofinansowania, które sięga niejednokrotnie prawie 90 procent na to, żeby móc…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Ale są jakieś plany czy nic?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Na tą chwilę mamy pewnego rodzaju zamierzenia i…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „A jakie?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Cóż, chcemy przekazać… Tak jak wspomniałem wcześniej, mamy kilka spółek, które 
realizują cele…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „To ja wiem.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„… w zakresie, więc jedna z tych spółek… Na pewno chcielibyśmy przekazać do jednej ze 
spółek celem uzyskania odpowiedniego dofinansowania na zagospodarowanie tego budynku, 
może go nawet rozbudowanie, bo tam z tyłu znajduje się dość znaczny plac…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Tak.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„… więc zagospodarowanie tego terenu jest możliwe nawet z rozbudowaniem tego budynku  
w głąb jeżeli chodzi te miejsca na dziedzińcu.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Czyli nie dowiemy się.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Znaczy, ciężko mi jest dzisiaj odpowiedzieć jakiej odpowiedzi Pan radny oczekuje…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Bardziej konkretnej. Co Państwo przewidujecie  
w ramach…?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Jedna ze spółek celem uzyskania możliwości dofinansowania na mieszkania, chociażby na 
Mieszkania na start, dla młodych.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dobrze. Dziękuję.” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Z takim przeznaczeniem, bo tylko na takie przeznaczenie jesteśmy w stanie uzyskać dość 
wysokie dofinansowanie na rewitalizację tego budynku.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, poddaję ten punkt pod głosowanie. Kto  
z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 
134? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
4 głosy – za 
0 głosów – przeciw 
5 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 7 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo bym prosiła, żebyście Państwo radni do 7 listopada przesłali na adres tu do Pani 
Małgosi Danieluk – Państwo znacie ten adres – propozycje do planu pracy komisji na 2025 
rok. Jutro jeszcze raz zostanie do Państwa wysłana wiadomość mailowa z tą prośbą.  
I naprawdę bym prosiła byśmy w tym roku chociaż tak zrobili, żeby rzeczywiście do tego 7. 
napłynęło, bo zawsze co roku jest tak, że jak już mamy praktycznie gotowy ten plan, 
propozycję planu to wtedy pojawiają się zmiany, a nie ma już na to czasu, ponieważ to trzeba 
też ustalić z dyrektorami merytorycznych wydziałów czy będą w stanie przygotować, w jakim 
okresie i to zajmuje troszeczkę czasu. Więc bym prosiła o zachowanie tego terminu, za co już 
z góry dziękuję. Jeszcze mam dla Państwa do przekazania taką informację, że sprawa 
mieszkanki Płocka osiedla Miodowa, która była na ostatnim posiedzeniu Komisji Gospodarki 
Komunalnej teraz trafiła… zostało przygotowane pismo do MZGM i będziemy czekali na 
odpowiedź. Oczywiście Państwo treść tego pisma macie załączony, więc mogliście się z nim 
zapoznać.” 
 
Pismo do MZGM stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Mamy dzisiaj również do zaopiniowania pięć wniosków o przyznanie mieszkań i po kolei 
przejdziemy do głosowania. Państwo też mogliście zapoznać się z tymi wnioskami, ponieważ 
każdy z tych wniosków był dołączony tutaj w e-Sesji, można było zapoznać się z każdą 
sytuacją z każdego wniosku. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku  
o przyznanie mieszkania numer 1? Bardzo proszę o oddanie głosów.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 21 do protokołu. 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 2? Bardzo proszę.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 22 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie mieszkania 
numer 3?” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 23 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 4?” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 24 do niniejszego protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 5? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 25 do niniejszego protokołu. 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
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Ad pkt. 8 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„To już były wszystkie punkty dzisiejszego posiedzenia, które zostały właśnie omówione. Ja 
dziękuję Państwu za udział w dzisiejszym posiedzeniu, życząc wszystkiego dobrego na resztę 
dzisiejszego dnia. Dziękuję bardzo.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(*) – usunięto dane osobowe na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 6 września 2001 roku o 
dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 902) 
 


